

Circular No. (4) for the year 2022

تعميم رقم (4) لسنة 2022

التاريخ: 2022/03/22م

**Dear/ Waste Electronic and Electrical
Equipment Producers in the Emirate of Abu
Dhabi**

**السادة/ مُنتجي النفايات الالكترونية والكهربائية
المستعملة في إمارة أبوظبي**

**Subject: Recycling of Waste Electronic and
Electrical Equipment (WEEE) in the Emirate of
Abu Dhabi**

**الموضوع: إعادة تدوير النفايات الالكترونية
والكهربائية المستعملة في إمارة أبوظبي**

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

In line with Center future strategic vision regarding waste management at the Emirate of Abu Dhabi and to ensure proper handling of waste in the Emirate of Abu Dhabi and Tadweer keen to support the waste recycling process for the electronic and electrical waste sector and based on Law No (24) for the year 1999 regarding the environment protection and its development, and law (21) for the year 2005 concerning waste management at the Emirate of Abu Dhabi, and the Center approved technical guidelines, all WEEE producers in the Emirate of Abu Dhabi shall commit to the following:

تماشياً مع الرؤية الاستراتيجية المستقبلية للمركز بخصوص إدارة النفايات في إمارة أبوظبي وبهدف ضمان التعامل السليم مع النفايات وحرص تدوير الدائم على دعم منظومة إعادة تدوير النفايات في قطاع النفايات الالكترونية والكهربائية، واستناداً إلى القانون رقم 24 لعام 1999 بشأن حماية البيئة وتنميتها والقانون رقم (21) لسنة 2005 بشأن إدارة النفايات في إمارة أبوظبي، والأدلة الفنية المعتمدة لدى المركز ،على جميع منتجي النفايات الالكترونية والكهربائية المستعملة في إمارة أبوظبي الالتزام بما يلي:

- 1- Contract with permitted ESPs who are registered under the activity of collection of electronic and electric waste;
- 2- All WEEE shall be received and treated only at Tadweer permitted facilities within Abu Dhabi Emirate since they are the only authorized facilities by the Center to receive, recycle and treat WEEE in the Emirate of Abu Dhabi. These facilities can be reached via Tadweer official website;
- 3- To comply with the implementation of the E-manifest (BOLISATY) and to ensure that the manifest is completed by the Environmental Service providers (transporters and recycling facilities).

- 1- التعاقد مع مزودي الخدمات البيئية المرخصين من قبل المركز لممارسة نشاط تجميع نفايات الأجهزة الالكترونية والكهربائية،
- 2- الأجهزة الالكترونية والكهربائية المستعملة يجب استقبالها ومعالجتها في المنشآت المرخصة من قبل المركز، حيث أنها المنشآت المصرح لها باستقبال وإعادة تدوير ومعالجة الأجهزة الالكترونية والكهربائية المستعملة في إمارة أبوظبي ويمكنكم الوصول إلى تلك المنشآت من خلال الموقع الالكتروني الرسمي لدى المركز.
- 3- الالتزام بتطبيق نظام المانيفست الالكتروني (بوليصتي) والتأكد من اكتمال المانيفست من قبل مزودي الخدمة البيئية (ناقلي ومعالجي نفايات الأجهزة الالكترونية والكهربائية المستعملة في إمارة أبوظبي).

Circular No. (4) for the year 2022

تعميم رقم (4) لسنة 2022

التاريخ: 2022/03/22م

Therefore, all WEEE producers shall commit with the above mentioned instructions to avoid any legal and administrative actions against violators in accordance with the Center rules and regulations.

وعليه يجب على جميع منتجي نفايات الأجهزة الالكترونية والكهربائية المستعملة الالتزام بما جاء أعلاه، ، تفادياً لاتخاذ الإجراءات القانونية والإدارية بحق المخالفين بحسب القوانين واللوائح المعمول بها لدى المركز.

For inquiries please contact us through e-mail:
info@tadweer.gov.ae

وللاستفسار يمكنكم التواصل معنا عبر البريد الالكتروني:
info@tadweer.gov.ae

Thank you for your cooperation,

شاكرين لكم حسن تعاونكم،

د. سالم خلفان الكعبي
المدير العام